
 

 

Minnesanteckningar från Höstmöte 2023-11-19 

Erikslund Åstorpsvägen 15 Ängelholm 

Närvarande klubbar: KÄV, KÄR, HLS, HBK, TBG, LBO, SME, HEM, KLL, LVÄ, 

FJÄ, CPC, ESL, TBL, ÅST, RVK, WEN OCH SFF.  

Från styrelsen SSBF: Anders Ståhl, Thomas Trobäck, Magnus Jakobsson, Yngve 

Evaldsson och Gunilla Leandersson.  

1. Mötets öppnande:  

Anders hälsade alla välkomna till dagens höstmöte och presenterade 

dagordningen som godkändes.  

 

2. ParaMe: 

Eva Viding Busell ansvarig för ParaMe inom SBF kom och presenterade sig 

och den verksamhet de tar sig an. Presentation bifogas denna 

minnesanteckning.  

 

3. Ungdomar:  

Det har inte blivit lättare sen sist att rekrytera ungdomar, tvärtom blir 

de färre och färre. Tungt ansvar för detta har klubbarna där engagemang 

krävs och att eldsjälar finns för de behövs i detta. Diskussion kring hur vi 

kan försöka nå ut med t ex när skolorna har fri aktivitet, Skolboule, få 

yngre spelare att visa upp vår sport. Kan vi nå föräldrar med småbarn?  

Det finns för övrigt 2 set mjuka bouleklot att låna av distriktet, hör bara 

av er till någon i styrelsen om ni önskar låna.  

4. TK 

Fredrik Nordfors Dahl var med på länk via Teams och presentera olika 

punkter genom sin PowerPoint, denna bifogas dessa minnesanteckningar. 

Det som diskuterades var upplägg av DM och olika förslag lämnades som t 

ex alternera Mixeddubbel och Mixedtrippel. Något som de flesta var 

överens om var att lägga det på en långhelg. TK kommer att undersöka 

detta och återkommer. Frågan gällande Hallsvenskan kontra Lag-DM togs 

också upp och detta ska Fredrik undersöka. I dagsläget väntar vi på 

information från SBF gällande seriespel som vi inte hört något om ännu.  



 

 

 

5. Domare 

Thomas berättade om förslaget som handlar om mätdomare. Det har inte 

fungerat optimalt i år och därför undrade styrelsen hur klubbarna ställer 

sig till att man använder sig av principen att banan bredvid mäter. Det 

blev ett ja från deltagande klubbar. Fråga gällande dispens lyftes och 

Thomas tar den frågan med sig.  

 

6. Kamera 

Vi har två kameror att hyra ut från distriktet. Kostnad för en dags 

användning är för närvarande 500 kr/dag vilket har ansetts för dyrt. 

Önskemål om att klubbarna ska inkomma med synpunkter på kostnader. Vid 

uthyrning kan det absolut vara en fördel att hyra båda.  

 

7. Valberedning 

Valberedningen lät hälsa att vet man någon som vill sitta med i styrelsen 

så är man välkommen att kontakta. I valberedningen sitter Bernt Bankemo, 

Karin Morän och Pontus Ekman.   

 

8. Prisutdelning 

Prisutdelning för seriespel 2023 öppen och veteranklass genomfördes. De 

klubbar som inte var på plats kommer att kontaktas för överlämnande av 

priser inom snar framtid.  

 

9. Mötet avslutades. 

          Anders tackade för visat intresse och avslutade mötet.  

Vid pennan 

Gunilla Leandersson, sekreterare SSBF 


